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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Focimeccseken nem fertőz a vírus?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Június 20-án, szombaton játszották a Ferencváros-Újpest bajnoki futballmérkőzést. A sajtó 
tudósítása szerint az eseményen 15 ezer szurkoló vett részt, miközben koncerteket, nagyobb 
befogadóképességű termekben színház- vagy mozielőadásokat az 500 fős felső korlát miatt nem 
lehet tartani. A meccset közvetítette a magát érthetetlen okból közszolgálatinak nevező televízió 
M4-es csatornája, jóvoltából pedig egy ország láthatta, hogy maszkot a szurkolók csak elvétve 
viselnek, a lelátók zsúfoltak, a másfél méteres biztonsági távolság betartásáról szó sincs, két néző 
között esetenként a 15 centiméteres távolság is csak némi jóindulattal volt megállapítható. A járvány
terjedésének megakadályozása érdekében hozott, változatlanul érvényben lévő rendelkezések 
megsértését a hatóságok szemlátomást szó nélkül tudomásul vették.

Kérdezem ezért miniszterelnök urat:

A sportrendezvények (vagy csak a futballmérkőzések?) miért élveznek kivételt a járvány 
megállítása érdekében hozott rendelkezések alól?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. június 24.

Tisztelettel:

Varga Zoltán

Demokratikus Koalíció


